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Hybrits ansökan till Energimyndigheten

⚫ Man konstaterar själva i ansökan om fem miljarder från Energimyndigheten i 
november i år att ...

− Produktionen är 25 procent dyrare än vanlig produktion – även på sikt.

− Det är oklart vilka elpriser detta konstaterande gäller vid, men sannolikt inte vid dagens höga nivåer –
problemen är alltså ännu större.

− Produkten går inte att sälja utan stora statliga subventioner – detta utöver systemet med utsläppsrätter 
med mera.

⚫ “On strictly market terms in today’s regulatory environment, such a steel 
production would not be profitable.”  

⚫ Därför ansöker Hybrit om fem miljarder i statligt stöd. Detta trots stora EU-stöd 
till forskning med mera och en välvilligt inställd regering.



Är hybrit lönsamt på lång sikt?
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